
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S-477 (20int00698)

Datum indiening: 14 februari 2020

Onderwerp: Windmolens Park 15

Naam indiener: Hanneke Bruinsma, GroenLinks Overbetuwe

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Aanleiding:
Om te voldoen aan de doelstelling om als regio in 2050 energieneutraal te zijn is de realisatie van 
windmolens een belangrijke factor. Aangezien windmolens vanwege hun grote hoogte een grote 
invloedssfeer hebben, is het van belang inwoners vroegtijdig mee te nemen in de plannen. 

Onze vragen:

1. Op Park 15 staan 4 extra windmolens gepland, naast de 4 reeds gerealiseerde molens 
van Windpark Nijmegen-Betuwe. Inmiddels hebben wij begrepen dat dit er geen 4, maar 
slechts 2 worden. 

a. Wat is de stand van zaken met betrekking tot het overleg tussen gemeente 
Overbetuwe en de initiatiefnemers van de windmolens op Park 15?

b. Hoe zijn de omwonenden betrokken bij dit overleg?
c. Wat is de stand van zaken met betrekking tot het overleg met omwonenden? 
d. Hoeveel windmolens gaan er op Park 15 geplaatst worden? 
e. Wanneer worden deze molens gerealiseerd?

2. Op welke plaatsen in Overbetuwe, voor zover bekend bij gemeente Overbetuwe, wordt 
gewerkt aan het realiseren van nieuwe windmolens? In welke fase bevinden deze 
plannen/projecten zich? Welke initiatiefnemers zijn hierbij betrokken? Welke 
mogelijkheden ziet het college voor het aantrekken van meer belangstelling voor de 
plaatsing en exploitatie van nieuwe windmolens in Overbetuwe?

3. Op welke andere plaatsen in Overbetuwe zijn windmolens mogelijk? Op welke manier 
wordt over dit onderwerp gesproken in de RES?

4. Als alle plannen met betrekking tot windmolens in Overbetuwe door zouden gaan, welk 
gedeelte van de opgave in de slag naar energieneutraal in 2050 nemen deze dan voor 
hun rekening? In hoeverre is dat voldoende om aan alle energieverbruik in de gemeente 
(inclusief landbouw, productie en mobiliteit) te voldoen? Als dit onvoldoende is, wat gaat 
de gemeente doen om te zorgen voor voldoende ruimte voor windmolens? 

5. In hoeverre zijn de huidige plannen voor windmolens voldoende om het Gelderse 
klimaatdoel van 55% CO2-besparing ten opzichte van 1990 voor onze gemeente te 
bereiken? In hoeverre zijn de huidige plannen voor windmolens voldoende om dit doel te 
bereiken voor alle energieverbruik in de gemeente (inclusief landbouw, productie en 
mobiliteit)? Als dit onvoldoende is, wat gaat de gemeente doen om te zorgen dat er 
voldoende ruimte is voor windmolens?

6. Hoe worden de omwonenden van al deze mogelijke windmolenlocaties betrokken bij de 
ontwikkelingen? 



Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven.

Ondertekening:

Hanneke Bruinsma, GroenLinks Overbetuwe


